
                                                                                                                          
 
 

                                  AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT 
 
 
 

 
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 
MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA 4 DE JUNY DE DOS MIL TREZCE 
 
Dia: 4 de juny de 2013. 
Hora: 20 hores  30 minuts 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
 
Hi assisteixen: 
 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell                            IPG 
Sra. Margalida Morell Martorell                   IPG 
Sr. Toni Marí Enseñat                                     PSOE 
Sr. Victor Douat Rigo                                    PSOE 
Sr. Antonio Deudero Mayans                      PP 
Sra. Maria Teresa Pons Picó                         PP 
Sr. José Frias Cano.                                       PP 
 
 
La secretària interventora, Margalida Mulet Cañellas 
 
Excusen la seva absència 
 
 Sra. Maria Lluïssa Pla Isern                       IPG 
 Sra. Isabel Martin Roman                        PSOE 
 
 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r.- APROVACIÓ DEL PRESSUPOST I DE LA PLANTILLA DE PERSONAL PER A L’EXERCICI 2013. 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
1r.- APROVACIÓ DEL PRESSUPOST I DE LA PLANTILLA DE PERSONAL PER A L’EXERCICI 2013. 
 

El Sr. Batle comença explicant que el Pressupost per a l’exercici 2013 es el segon 
pressupost d’aquest equip de govern. Els ingressos s’han calculat damunt els ingressos 
reals de l’exercici anterior. En relació a la despesa s’ha tingut en compta la despesa 
real ja contabilitzada. S’ha fet molta feina amb l’objecte de poder contenir la despesa 
i s’han efectuat modificacions de ordenances i taxes. Les dues coses mes noves es que 
s’ha creat un pressupost social per ajudar als mes desfavorits i s’ha incrementat la 
partida de manteniment i neteja de carrers, per la qual cosa fa que sigui un Pressupost 
realista. 
 

La portaveu del grup Independents i regidora d’Hisenda. Sra. Margalida Morell 
comença dient que és el Pressupost que s’ha pogut fer. Fa una explicació exhaustiva 
de les partides, i manifesta que, com ha explicat el Sr Batle, en relació als ingressos 
s’han calculat damunt els reals realment recaptats en l’exercici 2012, segons consta a 



la memòria. És a dir, per tal de fer un Pressupost més realista s’ha seguit el criteri de la 
recaptació efectiva. 
 

Pel que fa a les despeses, en relació  al deute públic de fer efectiva 
l’amortització del préstec procedent del la subvenció concedida amb càrrec al 
FOMIT, corresponent al Reial decret 4/2012. enguany davalla , però a partir de l’any 
que ve es comença a amortitzar capital amés  dels interessos corresponents 

 
Entre d’altres modificacions, s’han codificat novament una sèrie de despeses 

per ajustar-les a l’ordre mitjançant la qual s’estableix l’estructura pressupostària de les 
entitats locals. S’ha afegit una petita partida d’atencions protocol·làries .En quant al 
benestar comunitari i de promoció social s’intentarà aconseguir un conveni per utilitzar 
s’espaï de Son Bru. Les ajudes a la Gent Gran s’han augmentades un poc, s’ha seguit 
aportat el 0.7% al Fons de Solidaritat, i s’ha mantingut l’aportació al Projecte Home. 
Han desaparegut les ajudes per persones en situació de risc i s’ha creat un Fons per 
persones amb dificultat econòmiques a traves dels Serveis Social de l’Ajuntament i del 
Treballador Social. 

En quant a Educació, es necessari efectuar petites millores en la conservació i 
manteniment de l’escola. A l’escoleta s’ha llevat la partida de material, i s’ha anat a la 
baixa en quant energia elèctrica, productes higiènics i subvenció a s’APIMA i s’escola 
d’adults. 

En relació a la neteja d’edificis es pressuposta mes econòmica, en canvi la 
partida de promoció cultural puja bastant, i ha estat necessari canviar el vitral de la 
casa de cultura. 

El cost de l’energia elèctrica i telèfon ha davallat i s’ha programat activitats 
juvenils a baix cost. 

En quant al Patronat de cultura es va gastar mols poc l’any passat. En relació a 
infraestructures juvenils, l’espai existent ara no s’utilitza, però pot esser un bon espai pels 
joves. Les despeses de Patrimoni son bàsicament despeses d’excursions, pagament 
d’autobusos, etc. 

S’han de fer dues inversions per reconstruir sa sitja i sa caseta de carboners. 
Es rebaixa el pressupost de festes, i es manté el conveni amb s’UIB 
En quant a les instal·lacions esportives, contempla el manteniment i 

conservació del poliesportiu així com arreglar sa pista del camp de futbol i basket . 
En quant a personal, desapareix s’ADL perquè no hi ha subvenció i s’ha pujat la 

partida de turisme per poder fer campanyes de promoció i col·laboració amb sa fira i 
altres activitats 
 

Així mateix, amb el Pressupost es presenta la Plantilla de Personal, i les Bases 
d’Execució  
 
Una vegada s’ha donat compte del Pressupost, Bases d’Execució i Plantilla de Personal 
per a l’exercici 2013, així com de la documentació que l’acompanya, així com els 
informes d’intervenció, es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent 
ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment el Pressupost de l’Ajuntament de Puigpunyent per a 
l’exercici 2013, juntament amb les Bases d’Execució, amb el següent resum per 
capítols:  
 
 
 
 
 
 
 



PRESSUPOST 2013 

INGRESSOS  

  

CAPITOL IMPORT 
CAPITOL 1 892.812,14 
CAPITOL 2 27.933,96 
CAPITOL 3 438.151,81 
CAPITOL 4 635.370,92 

TOTAL 1.994.268,83 

DESPESES  

CAPITOL IMPORT 
CAPITOL 1 603.794,43 
CAPITOL 2 961.819,59 
CAPITOL 3 117.301,04 
CAPITOL 4 127.269,43 
CAPITOL 6 33.469,61 
CAPITOL 7 25.067,66 
CAPITOL 9 111.428,30 

TOTAL 1.980.150,06 

 
 

SEGON.- Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots els 
llocs de feina reservats a funcionaris, personal laboral i personal eventual. 
 

PLANTILLA DE PERSONAL 
 
 
 

CATEGORIA 
 

LLOCS 
 

GRUP 
 

VACANTS 
A.- PERSONAL FUNCIONARI    

1. Habilitació de caràcter estatal    
     1.1 Secretaria intervenció 1 A1 1 
2. Escala Administració general    
     2.1 Subescala administrativa 1 C1 0 
     2.2 Subescala auxiliar 1 C2 1 
     2.3 Auxiliar i notificador  1 C2 1 
3. Escala Administració especial    
     3.1 Subescala tècnica    
        3.1.1 Arquitecte tècnic 1 A2 1 
     3.2 Subescala serveis especials    
        3.2.1 Auxiliar policia local 2 C2 0 



        3.2.2 Auxiliar policia local turístic 1 C2 1 
B.- PERSONAL LABORAL LLOCS VACANTS  

1.1 Auxiliar atenció al públic 1 1  
1.2 Auxiliar Administratiu 3 2  
1.3 Oficial I manteniment 1 0  
1.4 Oficial II manteniment 1 1  
1.5 Peó manteniment 1 1  
1.6 Peó recollida residus 3 2  
1.7 Operari servei aigua 1 0  
1.8 Treballadors familiars 2 0  
1.9 Encarregat biblioteca 1 1  
1.10 Agent d’ocupació i 
desenvolupament local 

1 0  

1.11 Operari serveis subalterns 1 1  
1.12 serveis dinamització sociocultural 1 1  
 
TERCER.- Exposar al públic el Pressupost per a l’exercici 2013, les Bases d’Execució i la 
Plantilla de Personal aprovats durant un termini de 15 dies, mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de les Illes Balears i en el tauló d’anuncis d’aquest Ajuntament, als 
efectes de que qualsevol persona pugui formular les reclamacions que estimi 
oportunes. En el supòsit de que no es presentin reclamacions, elevar a definitius 
aquests Acords. 
 
QUART.- Remetre còpia a l’administració de l’Estat així com a la Comunitat Autònoma 
de les Illes Balears 
 
en el debat posterior hi ha les següents intervencions: 
 

Seguidament el portaveu del PP, Sr. Antonio Deudero comença la seva 
intervenció dient que, en relació a la neteja de vies publiques, es veu que s’ha afegit 
una despesa per contractació externa que puja uns 50.000 € entre contractació de 
personal i SS. Fa un temps, EMAYA va oferir un màquina per estalviar mitjans propis de 
l’Ajuntament, i considera que si s’aprofités aquesta oferta es podria  donar el servei i 
estalviar bastant. 

El Sr Batle diu que el personal de la brigada de l’Ajuntament no tan sols va la 
neteja de carrers sinó moltes altres coses, aquests precisament ha estat un dels capítols 
en el que s’han cercat mes alternatives, i que ell recordi no s’ha fet cap oferiment per 
part d’EMAYA, de totes maneres en aquest moments hi ha zones del poble en que s’ha 
de fer la neteja manualment ja que no es possible arribar-hi amb una màquina i es 
manteniment es molt car. De moment s’està fent aquest tipus d’actuació amb 
col·laboració externa com una prova, perquè sembla que es la manera mes 
econòmica, però no obstant es poden fer gestions per trobar altres vies. 

El Sr Toni Marí del PSOE, Regidor de vies i obres manifesta que el que puja mes 
es la despesa de neteja de carrers. L’any passat ja es va davallar aquestes partides i 
enguany s’ha intentat ajustar-la a la realitat, però així i tot es car. 

En aquest punt el Sr José Frias del PP demana que es pot fer amb la brutícia 
que deixen els cans, contestant-li el Sr Batle que això es un tema d’incivisme dels 
propietaris i que estem pagant tots. 

En relació al Sanejament, demana el Sr Deudero quines actuacions es tenen 
previstes, contestant-li la Sra. Margalida Morell que es reforça la conservació i 
manteniment per tram de la xarxa de clavegueram del carrer Major, ja que es tracta 
d’una xarxa antiga que s’ha de arreglar. També explica la Sra. Morell que en relació al 
subministrament d’aigües , es necessari actualitzar el programa de gestió d’aigües , ja 
que es un programa antic i que ara no es operatiu, però que en general les despeses 
en concepte de sanejament i subministrament d’aigües puja poc en relació a l’any 
passat. 



Demana el Sr Deudero del PP, si està prevista qualcuna actuació en relació a la 
canonada de Son Serralta, ja que la mateixa no compleix la normativa. La Sra. Morell 
de IPG li contesta que el sanejament de aquesta zona no correspon a l’Ajuntament 
des de les vivendes fins ala depuradora, sinó a l’IBASAN, però pareix a perquè aquest 
organisme només té el pressupost necessari per fer el projecte. Aquesta actuació 
s’havia de fer en dues fases., el primer projecte de canalització i aigua potable que es 
va dur a terme,. I el segon de arribada fins a la depuradora que ha quedat aturat. 

En quant a la recollida de residus, demana el Sr Deudero si en principi s’idea es 
continuar amb l’empresa que fa  el servei del compostatge, contestant-li la Sra. Morell 
que no, però que en canvi es farà una campanya per la recollida selectiva de residus 
així com s’actualitzarà el sistema de vigilància per càmeres del parc verd que està 
obsolet. Demana també el Sr Deudero si es té previst l’incineració dels residus, 
contestant-li la Sra. Morell que no existeix partida. En relació a la partida “ altres 
conceptes” sol·licita el Sr Deudero que comprèn dita partida, contestant-li la Sra. 
Morell que l’eliminació d’enderrocs, residus perillosos i electrodomèstics de línea marró. 

En quant a la partida de Benestar  Social, sol·licita el Sr Deudero perquè s’han 
pressupostat els 20.000 € de  Fons, i no altra quantitat, a lo que respon el Sr Toni Marí 
que perquè els Serveis Socials de l’Ajuntament disposen disposen d’un quadre de 
necessitats anuals, i sobre això s’ha pressupostat. S’han llevat la bonificació sobre els 
impostos, s’ha baixat la partida de tele assistència i Ajuda a Domicili. 

Finalment el Sr Deudero manifesta que,el seu grup s’abstindrà , donat que son 
un pressupostos fets per l’equip de govern als quals ells no hi ha participat, a més que 
considera que qualcun dels punt es podrien haver perfilats d’una altra manera, a la 
vegada que dona les gracies a l’equip de govern per les seves explicacions 

El Senyor Batle diu que en quant al perfil global del pressupost, aquests son un 
pressupostos reals i assumibles que prenen com bases els ingressos efectius i una 
racionalització de les despeses. Es fa una modificació de les taxes i es prioritzen 
inversions en neteja i manteniment de les vies publiques. Son un pressupostos socials i 
culturals, les quals coses son prioritats de l’equip de govern 
 

Sotmesa la proposta a votació, s’aprova per 4 vots a favor (2 del grup 
municipal Independents i 2 del PSOE) i 3 abstencions del grup PP. 
 

I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 
22:45 hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretaria 
Interventora de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El Batle,                                                     La Secretària Interventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                             Margalida Mulet Cañellas 
            
            
            
            
      
 
 
 
 
 
 

 


